

OR-V9

驾驶式洗地机 Ride On Type Floor Scrubber

OR-V9驾驶式洗地机动力强劲，能够胜任工业重油污环境中的清洁要求；同时也有足够的紧凑性和灵活性，能够快速有效的处理大面积清洁任务。主要运用于购物中心、机场候机楼、工厂车间、物流仓库等。

颜色可定做 / 标配色: 蓝色 ●

The ride-on floor scrubber V9 is powerful, and capable of cleaning requirements in the industrial environment of heavy oil. Besides, it has enough compactness and flexibility to deal with the large area of cleaning task quickly and effectively. It is mainly used in shopping center, departure hall, factory and logistics warehouse.

颜色可定做 / 标配色: 蓝色 ●

性能特性

- 自动加液系统的运用可以根据地面的脏污程度选择最合适的清洁力度。
- 超长运行时间，运行时间高达8小时。
- 工业结构设计坚固可靠。
- 一键式控制面板，使操作更方便简单。
- 智能水量感应系统，充分保护刷盘及吸水系统。
- 最高每小时7800平方米的清洁效率，为较大地面提供了高效和具有成本效益的清洁模式。
- 低工作音量和良好的工作视野提高了操作者的舒适性和安全性。



CHARACTERISTICS:

- Automatically plus liquid system can select the most appropriate cleaning efforts under the ground dirty degree.
- Long running time, up to 8 hours.
- Industrial structure design strong and dependable.
- "One Touch" control panel, make the operation more easy.
- Capacity water sensing system fully protect the brush and the suction system.
- Up to 7800m²/h cleaning efficiency, provide efficient and cost-effective cleaning mode to the large ground.
- The low volume and good vision of the work improve the operator's comfort and safety.

序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	污水箱 Recovery Tank Capacity	L	200
2	清水箱容量 Solution Tank Capacity	L	180
3	清洗速率 Productivity rate	m ² /h	7800
4	清洗路径宽度 Cleaning Path width	mm	1050
5	吸水扒宽度 Squeegee Width	mm	1380
6	刷子马达 Brush Motor	HP/VDC	2*0.75HP 36V DC
7	真空马达 Vacuum Motor	KW/VDC	0.64KW 36V DC
8	行走马达 Traction Motor	KW/VDC	0.56KW 24V DC
9	推荐电池 Recommend battery	AH	260-420
10	每次充电运行时间 Run Time Per Charge	H	6
11	最大爬坡率 Maximum climbing rate	%	16
12	电压 Voltage DC	V	36
13	体积 (长*宽*高) Volume(L*W*H)	mm	1850×1050×1360

